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 : תוכן עניינים 

 

 2-4ים מס' עמוד .מנהל הקהילהמשולחן   .1

 4-5ים מס' עמוד. לגין טובופלסט עדכון בנושא  .2

 6 עמוד מס'משולחן מנהלת משאבי אנוש.   .3

 7-9עמודים מס'  .08/24פרוטוקול הנהלת קהילה מס'  .4
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 מנהל הקהילה משולחן 

 והברכה, השלום 

תמיד תהיתי עם עצמי, כמה זה נורמלי שחלק מהחגים שאנו חוגגים,  -  חג פורים .1

אנו בעצם מציינים בשמחה את העובדה שלא הרגו אותנו כיהודים )חנוכה, פסח,  

אנחנו חיים בעולם מורכב, עם   השנה זה מקבל דגש יותר מתמיד... פורים(,

תוך  היסטוריה לאומית מורכבת ואני מאחל לעצמנו שנדע למצוא את השמחה ב 

 כל המורכבות הזו, פורים שמח!!! כי גם זה חלק מהחוסן שלנו. 

אתמול נפגשתי עם מנהלי   - פגישה עם מנהלי קהילות של קיבוצים מהמועצה .2

הקהילה של רמת יוחנן, אושה ושער העמקים. המטרה היתה היכרות ובחינת  

 שיתופי פעולה בנושאים שונים הן לאור האפשרות של ההתפתחויות הבטחוניות

 ובכלל.

בישיבת הנהלה שקיימנו השבוע, עלה לסדר היום תחום  -  תחום הצעירים .3

הצעירים והתקבלה החלטה עקרונית להגדיר מחדש את תפקיד רכז הצעירים,  

איך מקדמים תרבות חיי  היא אחת הנקודות שעלתה בשיחה  .עלו הרבה נקודות 

 צעירים בקיבוץ? וזה אכן יעד שההנהלה רואה בו חשיבות. 

מספר חברים וחברות נפגשו במטרה   - 80 -  20היתכנות לטיול גילאי  בדיקת .4

לבחון הנעת טיול לבוגרים כפי שהיה בעבר )שילוב טיול רגלי + וטיול אופניים( 

, ע"מ (דצמבר )בהנחה שהמצב יאפשר זאת \ההתכווננות הינה לחודשים נובמבר

שמעוניין   שנדע האם יש מספיק אנשים שמעוניינים, מצורף הקישור הבא למי

 בטיול כזה , כמובן ללא התחייבות. 

https://forms.gle/rFQzM2tfG3tp8eDq6 

https://forms.gle/rFQzM2tfG3tp8eDq6
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גשמי הברכה הביאו עמם גם נזקים לא קטנים, בהרבה מאוד   - נזילות בבתים  .5

בתים יש נזילות, הבניין אירגן רשימה ע"פ סדר עדיפות לתיקון, חלק מהתיקונים  

שנים ובחלק נצטרך לעשות טיפול יותר יסודי, וזאת בהתאם    3-4יהיו טובים ל

₪. בנוסף היתה פניה    600,000-לבעיות ולתקציב שיש כיום, שעומד על כ 

ביטוח שיראה בארוע כנזק והנושא נמצא בבחינה. גם בתקציב ההשקעות נבחן ל

כמה ניתן להוסיף לנושא. מדובר בהרבה מאוד בתים וענף הבניין עושה את  

ישנו לחץ לא סביר של חלק מהחברים על אנשי הבניין לתעדף את   .המקסימום

'ה עושים החבר .הבית שלהם. אני מבקש מציבור החברים סובלנות ולהימנע מכך

אגב, בקיבוצים בהם הוחלט על שיוך דירות וקיימת זיקה בין  את המקסימום.

הבית לחבר, הקיבוץ לא אחראי לתחזוקת הבית של החבר, אין רציונאל שחבר 

לי במנהל(  אהבית שייך לו )גם אם אין עדיין שיוך פורמ, מקבל את משכורתו

 ך חשיבה.והקיבוץ אחראי עדיין לתחזוקת הבית, זה נושא שמצרי

אנו נמצאים בתהליך בדיקה    -שנים(  4)בני  -  יפול בנזילות בבתים החדשיםט .6

באר( ביחס  ומשתלה שכונות שנים )  4מול הקבלן ביחס לבתים שנבנו לפני 

 זה נושא מורכב וטעון אמוציות רבות ובצדק.  .לנזילות חוזרות שקיימות גם שם

ושא, כאשר הוחלט לסגור אנו בניסוי ותהיה בנ -  מקלטים פתוחים ומלוכלכים .7

את המקלטים )עם מפתח וקוד( ע"מ לשמור את המקלט נקי וכן שמירה על הציוד 

האישי והכללי במקום, הובע חשש של הרבה אנשים מכך שבשעת חרום לא יוכלו 

 להיכנס למקלט ולכן הוחלט בסוף לפתוח את המקלטים. 

מהמקלטים נכנסים אנשים )לא יודע מי זה ולא רוצה כעת לאחר שבחלק    

                                                   להאשים סתם(

 )המשך בעמוד הבא...(                                                                                
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ומשאירים לכלוך )בקבוקי בירה ונוזל בירה שפוך על הרצפה שהפכה לדביקה(     

   !שהגיע העת לאחריות קהילתיתאני חושב  אז יש תלונות על לכלוך...

כל מי שמשויך למקלט מסוים יתארגן בלוודא שהמקלט נמצא במצב סביר, בסופו    

 . משפחתי ואישי, דבר זה מיועד לשימוש קהילתי של

 ,  שבת שלום

 .רמי

 

 עדכון בנושא לגין טובופלסט 

  ,חברי יגור שלום

, כל שנה  2024הסתיימה זה לא מכבר ואנו כבר בעיצומה של שנת  2023שנת 

 ואתגריה. 

האתגרים העיקריים היו בחברת טובופלסט שנקלעה לקשיים פיננסיים   2023בשנת 

תית ימשמעותיים מה שהביא אותנו לנקוט פעולות משמעותיות כולל מחשבה אמ

 ורצינית על סגירה מוחלטת. 

הגדולה,   - לבסוף החלטנו על ניסיון הבראת החברה שכלל הרבה מאוד פעילויות 

עובדים זאת במקביל לסגירת פעילויות   80-מצערת והקשה שבהם הייתה פרידה מכ

 וא שפופרות פלסטיק. מפסידות שהעיקרית שבהן זה יצ

כיום טובופלסט מייצרת ומשווקת שפופרות פלסטיק רק לשוק המקומי ושפופרות 

 אלומיניום לשוק מקומי ולייצוא. 

מצביע   2024עברנו לאיזון ותחילת  2023מאמצינו נשאו פרי, ברבעון האחרון של 

                                  על מעבר לרווחיות. 

                  )המשך בעמוד הבא...(                                                                                  
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לפנינו, צריך לבחון את תוצאות הצעדים שננקטו לאורך זמן אבל עוד הרבה עבודה 

 האינדיקציות והתוצאות עד כה טובות ואף מהירות ממה שציפינו. 

בלגין אריזות אנו נוקטים אסטרטגיה של להיות החברה עם השירות הטוב ביותר  

ללקוחותינו )טכני, לוגיסטי, עלות למול תועלת וכו'( בנוסף לתהליכי התייעלות  

נימית שבאים לסייע ללקוחותינו, רובם ככולם בתחום המזון, לעמוד בלחץ רשתות  פ

 השיווק להעלאות מחירים מינימליות. 

משמעות אסטרטגיה זו היא שלא העלנו בצורה גורפת את מחירי הקופסאות תוך 

 ניסיון שמירה על הרווחיות.

וחותינו לק -שהאסטרטגיה הזו צולחת  2024וכך גם הצפי לשנת  2023בסה"כ 

 הנאמנים נשארים אתנו, לקוחות חדשים מצטרפים והרווחיות נשמרת. 

לסיום אך לא פחות חשוב, מלחמת "חרבות ברזל" אינה משפיעה באופן משמעותי  

 על עסקינו אך כמובן נותנת אותותיה, כמו על כל עם ישראל, על מצב הרוח בחברה.

ת עם החטופים שבמרכזו ימים, ערכנו כנס הזדהו 66למלחמה, לפני  100-ביום ה

 אייל סוטיצקי שיתף בסיפור האישי של משפחתו מקיבוץ נירים.

  134אנו כל עובדי קבוצת לגין בצוותא עם כל עם ישראל מייחלים לחזרת כל 

 החטופים, החיים והמתים, לחיק משפחתם ולקבורה מכובדת בישראל. 

 

 שבת שלום,        

 .יפלדיו"ר זמני לגין טובופלסט נוקי נו      
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 ת משאבי אנושמנהלמשולחן 

 חברים יקרים,

 . 2024בתחילת שבוע הבא תקבלו את משכורות חודש פברואר   .1

החברים שעובדים בענפי/ עסקי יגור ולגין, יראו החודש את ניכויי חלק המעסיק  

, להזכירכם  2024פברואר  - וחלק העובד בגין קרן ההשתלמות על חודשים ינואר

 . 2024ההשתלמות היא מחודש ינואר החלת קרן 

בתלוש החודש תהיינה שתי שורות בגין הפרשות אלו, הראשונה הפרשת הקיבוץ  

, ושורה נוספת בגין הפרשים של  2024והעובד לקרן השתלמות לחודש פברואר 

, את הסכומים האלה תראו  2024הקיבוץ והעובד לקרן השתלמות לחודש ינואר 

 רנות השתלמות. הפרשות לקופות וק - בחלונית 

  12:00ועד  09:00החל מהשעה   22.03.2024 - ביום שישי הקרוב בתאריך ה  .2

אקיים יום פתוח לעובדי חוץ ו/או לכל חבר.ה המעוניינים להפגש איתי בכל נושא  

 שהוא.  

 הנכם מוזמנים לקבוע פגישה או לקפוץ ולהגיד שלום.

 

 . סופ"ש נעים, גל
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 24/08פרוטוקול הנהלת קהילה מס' 

 . 19:00 - 17:00 \ 19.3.24  :מועד 

 חדר ישיבות.  :מקום 

 . 9 :מספר חברי הנהלת קהילה

  ב'(:  -נוכחים )ע"פ הא' 

פלג רמי )מנהל קהילה(,   פוגל שחר, אוחנה קרן , בקר יוסי )מ"מ גזבר(,

 קוטליאר אהוד )מרכז חינוך(, שריג איל )מרכז בריאות(. 

 בשן עמיחי, גולדשטיין נבו, קינן אודי )יו"ר קיבוץ(מוזמן קבוע,   חסרים:

 שמשון גל )מנהלת מש"א(. 

 : סדר היום

 אישור סדר היום.  (1

 אישור פרוטוקול.  (2

 עדכונים.  (3

 שאלות. (4

 תחום צעירים.  (5

 נושא אישי.  (6

 דיונים והחלטות :  

 אישור סדר היום:  .1

 הוחלט לאשר את סדר היום.   - החלטה

 פה אחד.  - בעד

 אישור פרוטוקול.  .2

 . 7-2024הוחלט לאשר את פרוטוקול   -החלטה 

 ...( )המשך בעמוד הבא                                                      פה אחד. -בעד 
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 עדכונים רמי:  .3

 נושא אישי.   .א

העברת המרכולית לכולבו נבחנת,   -בחינת העברת המרכולית לכולבו   .ב

 לכשתוצג תכנית, הנושא יובא לאישור הנהלת הקהילה. 

דואר לחוצות יגור סניף ההעברת  -ג. בחינת העברת הדואר לחוצות יגור 

נבחנת, הן מסיבות של הוצאת התנועה ממרכז הקיבוץ והן ע"מ להגדיל את  

כזכיינות  נפח הפעילות ע"מ שהגירעון השנתי יקטן )הסוכנות עובדת  

 וההכנסות מגיעות מכמות הפעולות המתבצעות בסניף(. 

 אין.  -שאלות   .4

רכזת תחום צעירים  -תלמה זלינגר, ענת טנא מלכין    -)נוכחות  תחום צעירים:  .5

 רכזת מלגות, התנדבות וחיילים משוחררים(. - במועצה, נופית פורמן

לידי ביטוי בהתייחסות בחוברת השינוי יש התייחסות לתחום הצעירים וזה בא    

 לחשיבות לנושא וכן לזכויות שיש לצעירים.

עם השינוי נראה שתחום הצעירים, קיבל פחות פוקוס. הן התנועה הקיבוצית והן    

וועדה \המועצה האזורית זבולון, רואות חשיבות בקיום פונקציה של רכז צעירים 

)לא במתכונת שהיתה של רכז מסלול בנים( שתהווה קשר בין הקיבוץ לצעירים,  

ם ירגישו שרואים  תעלה את תחושת השייכות וגאוות היחידה, כך שהצעירי

 אותם, וכן הכוונה לגורמים קיימים שבאמצעותן ניתן לקבל ארגז כלים לצעירים 

 )מרכז צעירים לדוגמה(.    

         

 

 ( ... )המשך בעמוד הבא              



 וקשר דף מידע                 

 
     ׳ ה׳תשפ״דבבאדר  י"א           21/03/2024             06-2024גיליון מס' 

 

 

9   
              
 ׳ ה׳תשפ״דבבאדר י"א           21/03/2024            06-2024ליון יג             וקשר יגורדף מידע 

 

 : בדיון שהתקיים, עלו הסוגיות הבאות 

 ישנה תחושה שלצעירים ביגור אין כתובת.  •

פרטני, הפניה לקורסים,  במועצה יש כלים שונים שניתנים לצעירים )ייעץ  •

 סדנאות, ועוד( ולא בטוח שהצעירים מכירים את מה שניתן. 

 בעבר הצעירים היו מעורבים הרבה יותר בחגים )פורימון לדוג'( וכיום לא.  •

 מש"א פונים היום לחיילים שהשתחררו.  •

 תפקידי ניהול וועדות. \יש רצון שחבר'ה צעירים יחזרו ויהיו מעורבים בתפקידים •

ה האם הצעירים צריכים את התפקיד הזה )כמו מטפלת( ואיך עולה שאל •

 מכמתים את התועלות שהתפקיד מביא. 

 וותיקים יש התייחסות, לשכבת הצעירים אין.- ו 0-1לשכבות הגיל  •

 יש צורך בריכוז הצעירים ולאפשר ככל שיש רצון, יצירת חיי תרבות לצעירים. •

ם בתשלום, אישור סופי הוחלט לאשר עקרונית  את תפקיד רכז צעירי :החלטה

 יתרחש בהנהלה לאחר הגדרת תפקיד + תיאום עם מש"א. 

 נושא אישי .  .6

 ,רמי פלג רשם

 .מנהל קהילה קיבוץ יגור  

 

 

   !לכולם  נעיםש פ"סו עד כאן... 

 , אודי, נוקי וגל. רמי                                    


